
 
 
 

Bestyrelsesmøde – onsdag d. 19. maj 2021, kl. 17.30  

Klublokalet: IGK Bestyrelse 2020  

 

Referet af bestyrelsemøde  

Tilstede: Kent Kølvig, Inge-Merete Kærgaard, Magnus Overgaard, Georg Jensen, Jan Hvidberg 
Afbud: Thomas Kruse 

Dagsorden/ referat :  

1. Godkendelse af dagsorden:  

Dagsorden er godkendt. 

       2. Godkendelse af seneste referat  
Referatet af mødet den 4. februar 2021 
Referatet er godkendt 

3. Ny aftale og samarbejde med IGC – JH & IMK  
Opdatering omkring situationen nu  
 
Der er kommet nyt bogføringssystem. Kassereren arbejder hårdt for at få det til at virke 
optimalt. Der bliver arbejdet på at få bogført alt korrekt både indbetalingerne og 
udbetalinger mellem IGC og klubben. 

   4. IGK 2021  
Status på igangværende aktiviteter, hvad kan vi bidrage med af nye ting fra bestyrelsen?  

Lisbeth Teglstrup vil gerne arrangere aktiviteter for bredden, skal vi lave et decideret  
breddeudvalg med repræsentation fra bestyrelsen. Idéer:  
Klubaftener  
Par matcher  
Bredde matcher  
Bestyrelsen mener at det er en god ide med en styrket bredde opmærksomhed. Dog 
finder vi det på nuværende tidspunkt ikke nødvendigt med et breddeudvalg. Derimod vil 
vi gerne understøtte bredden gennem et styrket aktivitetsudvalg.  



Derfor foreslår bestyrelsen aktivitetsudvalget inviteres til et møde. Hvor bestyrelsen vil 
deltage med repræsentanter Magnus Overgaard og Claus Kærgaard. Ligeledes inviteres 
Lisbeth Teglstrup til mødet. (Magnus tager kontakten til aktivitetsudvalget) 
 
Michael fra restauranten var til stede og orienteret omkring situationen. Generelt 
opfatter han folk som positive over for de nye tiltag han har gjort at drive restauranten. 
Der er blevet taget godt imod hans tiltag især omkring smørebrød om onsdagen. 
Bestyrelsen er enig i at det går fremad og at der er en bedre stemning omkring 
restauranten. 
Michael ønsker at han kan være mere dynamisk i forhold til åbningstider. Derfor vil han 
se på muligheden for at benytte golfbox mere proaktivt. Han er meget bevidst omkring 
at det er vigtigt at der åbnet når der mange folk på anlægget. Det er dog svært da det 
primært kun er ham som har timer i restauranten. 

5. Generalforsamling 2021  
Der er åbent for generalforsamlinger igen, vurderingen vil være der ikke er plads nok i  
egne lokaler og vi bør booke Gildsbro skolen igen. Vi skal have fundet dato asap.  

Der planlægges indkaldelse til en generalforsamling mandag den 14/6 klokken 19.00 
Vi forsøger at finde lokaler ude i byen, men kommunen har ikke svaret endnu.  
Det er ikke forsvarligt at holde det i klubben, i forhold til pladskrav. 
Dato kan ændre sig efter lokale situationen. 

Følgende er på valg til bestyrelsen på den kommende generalforsamling: 

Jan Hvidberg genopstiller som formand  

Kent Kølvig, Claus Kærgaard og Thomas Kruse genopstiller alle til bestyrelsen.  

6. Opdatering fra udvalg og KiK  
TU – JH  
Det er blevet besluttet at det ikke skal give overskud i turneringsudvalget. Året er 
planlagt og lagt i aktivitetskalenderen. Dog med muligheder for ændringer nu hvor 
Corona er på tilbagetog. 

 
BR&H – KK 
 - udvalget fungere godt. Der er en god mødefrekvens i udvalget og medlemmerne i 
udvalget er motiveret. Der arbejdes med forskellige justeringer, som skulle gøre det 
nemmere for medlemmer og gæster at følge med i forskellige tiltag i forhold til Banen. 
Der efterspørges en tydelig strategi i forhold til kommunikationen ud til medlemmer. 
Her ser udvalget gerne at greenkeeper får nogle kommunikationsværktøjer, som 



tydeliggøre arbejdet på banen. 
Mikael (greenkeeper) er glad for den feedback som udvalget er kommet med. Han er 
meget lyttende overfor ideer og kommentere som er kommet fra udvalget.  
 
Udvalget arbejder på en ny baneguide i samarbejde med GLFR, som både er digital og 
trykt. Det koster ca 17.000 kr at få nye baneguide. Dette skal delvis finansieres gennem 
sponsorater, som sælges af klubben. Centeret finansierer selv hovedparten af udgiften. 
Klubben betaler et beløb pr. år mod rettighederne til sponsorpladserne i online og trykt 
baneguide. Georg er godt i gang med at indgå sponsoraftaler.  
Klubben har undtagelsesvis indgået sådan en aftale for at sikre at medlemmerne får 
glæde af de features og sikre værktøjer til greenkeeperteamet som alle får glæde af. 
 
Udvalget arbejder på at udarbejde en udviklingsplan for ishøj golfbane. Derfor er DGU 
inviteret ud til en bane rundtur, hvor DGU kan komme med input i forhold til bane 
forbedringer. Planen er at udarbejde en mere langsigtet plan for banen. Dette skal så 
bringes videre til Ishøj golf centeret. 
 
Der afholdes regelmæssige regelkursus med et forskelligt antal deltager.  
 
Begynder – JH 
- Der har været afholdt Golfens Dag. Hvor der var 104 deltagere. Der er blevet afholdt et 
evalueringsmøde. Generelt var det en stor succes. Der er blevet kigget på forbedringer 
til de kommende år.  
Begynderudvalget arbejder på højtryk for at gøre det så godt som muligt for nye 
medlemmer.  
 
Elite – JH  
- Der er blevet afholdt første weekend af danmarksturneringen. 1.holdet var en tur på 
bornholm, hvor holdet desværre tabte. Der en god stemning i elitetruppen med træning 
hver onsdag. 
De ældre medlemmer i truppen undersøger muligheden for at et elite senior hold. Dette 
er dog besværliggjort af mangel på damer med et lavt handicap, så det er ikke en 
mulighed for IGK, så derfor søges samarbejde med andre klubber omkring oprettelse af 
turneringer for Senior herrer. 
 
MjølnerKnæjter – CK 
 -Der arbejdes med at skabe en ny kultur, hvor der skabes forskellige aktiviteter.  dette 
kunne være i form af fællestræning eller lign.  Der årsmøde i mjølnerknægtene den 
16/6. 
 
 



Junior – JH  
- det går godt. Der kommer en opdatering på næste møde 
 
Mjølner Tøser – MK  
- intet nyt på nuværende tidspunkt 

7. Økonomi   

- Regnskabet for 2020 er sendt ud med indkaldelsen til GF 2021 og ligger på 
hjemmesiden.  

- Budget 2021 opdateres, der er indgået en aftale omkring GLFR og Formanden foreslår 
vi inkluderer Peter Bundgaard i ordningen bestyrelsesmedlemmer og klublokale 
ansvarlige  er under, 2000 kr. til beklædning. Peter gør et kæmpe arbejde som TU 
kasserer.  

- Dette er enstemmigt vedtaget i bestyrelsen. 

- Centeret vil gerne indgå et tættere samarbejde med klubben omkring sponsorater. 
Dette kommer på som punkt på næste møde med centeretet. 

8. Næste møde 

Der afholdes et eller flere bestyrelsesmøder inden generalforsamlingen. 
 

9. Eventuelt 

 


